
MAGAZINE
2025

PAGINA 28 - 29:  TON TE VELDHUIS PAGINA 38 - 39:  DE VOORZITTERPAGINA 7: VINCE OSUJI

39e EDITIE



2



Karel Stegeman Toernooi2025 PLUS STAM

Beste lezers,

De 39ste editie van het Karel Stegeman 
Toernooi staat op het punt van beginnen! 
Een vaste traditie in het Pinksterweekend 
waar ik altijd naar uit kijk. Dit toernooi is 
een mooi evenement dat onze gemeen-
schap samenbrengt en een platform biedt 
voor sportieve prestaties en vriendschap.

Dit jaar verwelkomen we wederom een 
aantal buitenlandse voetbalclubs in Ruur-
lo: uit Denemarken, Polen, Slowakije en 
Zweden. Het is een eer om teams van over 
de hele wereld te mogen ontvangen. Daar-
naast wil ik ook de gastgezinnen bedan-
ken die hun deuren openen voor de vele 
deelnemers. Uw gastvrijheid zorgt ervoor 
dat de spelers zich thuis voelen en draagt 
bij aan de warme sfeer van het toernooi.

Het voorwoord van  
de Burgemeester

Ik wil graag mijn dank uitspreken aan de 
vele vrijwilligers die dit toernooi mogelijk 
maken. Uw inzet, enthousiasme en harde 
werk zijn van onschatbare waarde. Zonder 
uw inzet zou dit evenement niet zo suc-
cesvol en goed georganiseerd zijn als het 
nu is. 

Als voetballiefhebber hoop ik veel van 
de talenten die bij dit toernooi zijn, later 
te zien in de Eredivisie. Dan kunnen we 
zeggen: we hebben ze jaren geleden al  
gespot in Ruurlo. Ik hoop uiteraard wel dat 
ze dan gaan spelen voor mijn favoriete 
club.

Joost van Oostrum,
burgemeester
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In en door de Ruurlose gemeenschap 
wordt ontzettend veel georganiseerd en 
evenals bij de VV Ruurlo en het PLUS Stam 
Karel Stegeman Toernooi wordt daarbij op 
grote schaal gebruik gemaakt van de in-
zet van vele vrijwilligers. In deze rubriek 
belichtten wij in dit kader eerder Reurpop, 
de Oranjevereniging en de VVV. Deze keer 
richten we de schijnwerper op de Ruurlose 
Gymnastiekvereniging RGV.

De Ruurlose Gymnastiek Vereniging RGV 
heeft een lange historie. De vereniging 
is opgericht op 27 december in 1926 en 
bestaat daarmee volgend jaar 100 jaar. 
RGV heeft momenteel ruim 300 leden 
waarvan meer dan de helft jonger is dan 
16 jaar. Het overgrote deel komt uit Ruur-
lo en omgeving maar we hebben ook  
leden uit Borculo, Geesteren, Neede,  
Vorden en zelfs uit Bathmen en Deventer 
die wekelijks 1 of meerdere keren naar 
onze sporthal komen.
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RGV: Op naar de 100 jaar!

Hoewel er in de loop der jaren veel is ver-
anderd, zijn het samen plezier maken en 
sportief bezig zijn nog altijd de belang-
rijkste pijlers binnen de vereniging. Voor 
bijna iedereen is er wel een passende 
discipline. Of je nu 60+ bent of pas 3 jaar 
oud, voor iedere leeftijd is er een pro-
gramma bij de RGV. Van Ouder & Kind gym 
tot Bodyfit, van senioren gymnastiek tot 
selectie Acrogym en alles wat er tussen 
in zit.

Sporthal ‘t Rikkenhage ligt naast het ter-
rein van VV Ruurlo. Beide verenigingen 

vergroten niet alleen het sportieve imago 
van Ruurlo maar er zijn ook andere terreinen 
waarop beide verenigingen samenwer-
ken. Zo hebben een aantal vrijwilligers 
van RGV geholpen met het jubileumfeest 
van VV Ruurlo en maakt RGV gebruik van 
de kantine van VV Ruurlo voor bijeenkom-
sten en vergaderingen als de sporthal be-
zet of gesloten is. We hopen dat we in de 
toekomst met de gezamenlijke sporthal 
in het vooruitzicht nog meer kunnen gaan 
samenwerken en mogen genieten van  
elkaars successen en het gezellig  
samenzijn in de centrale kantine.
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Een vereniging gaat en staat met vrijwil-
ligers. Voor RGV is het dus ook belangrijk 
om genoeg vrijwilligers te hebben om de 
vereniging draaiende te houden. Vrijwilli-
gerswerk bij RGV komt in veel verschillen-
de vormen en maten voor. Zo helpen veel 
ouders bij wedstrijden die de vereniging  
organiseert. Ook zijn er veel vrijwilligers die 
zich wekelijks in commissies en bestuur 
een aantal uren voor RGV inzetten. 

En samen met de trainers en leiding, die 
zich vaak ook vrijwillig inzetten, hebben 
ze allemaal het beste voor met onze  
vereniging. Als vereniging zijn we dank-
baar met elke vrijwilliger, want iedereen 
helpt de vereniging weer een stukje vooruit.

De afgelopen jaren heeft RGV veel spor-
tieve successen weten te behalen. Zo 
heeft de discipline trampolinespringen 
afgelopen jaar zeven nationale titels  
binnen weten te slepen op het Neder-
lands Kampioenschap in Ahoy Rotterdam. 
Ook neemt inmiddels een recordaantal 
van negen springers deel aan de lande-
lijke wedstrijden waarbij twee springsters 
uit Ruurlo dit jaar hun debuut hebben  
gemaakt in de eredivisie, de hoogste klas-

se van Nederland. Deze groep heeft ook 
eremetaal mogen meenemen bij interna-
tionale wedstrijden in Gillingham vlakbij 
Londen in Engeland en Goes in Nederland. 
Naast de sportieve successen van het 
trampolinespringen heeft ook een team 
van RGV Acrogym vorig jaar juni tijdens 
hetzelfde Nederlands Kampioenschap in 
Ahoy voor het eerst in tien jaar weer een 
bronzen medaille weten te behalen. Ook 
de discipline Turnen hebben onze dames 
drie medailles mee naar Ruurlo mogen 
nemen in de toestelfinales vorig jaar juni 
in Didam.

Naast de prestatieteams staat RGV ook be-
kend voor het brede sportaanbod, waarbij 
gezondheid, plezier en bewegen voorop 
staat. Dit is niet alleen terug te vinden in de 
vele lessen en trainingen maar ook tijdens 
het tweejaarlijks Gymgala waarbij in een 
tweetal voorstellingen in een bijzondere 
setting alle leden hun kunsten tonen aan 
het toegestroomde publiek. Het thema dit 
jaar was “Cirque du Soleil” met een hoofdrol 
voor de winnaars van “Holland got Talent”, 
dat samen met spetterende optredens van 
onze eigen leden tot een gedenkwaardige 
Gymgala leidde.

Voor de jeugdleden is het RGV-Gymkamp 
het hoogtepunt van het jaar en is al meer 
dan 25 jaar onderdeel van de activiteiten 
van de jeugdraad van de RGV. De kam-
peerboerderij de Haverkamp in Varssel is 
al jaren het toneel van een gezellig en 

sportief kamp. De activiteiten bestaan uit 
de gevreesde spooktocht, leuke spelletjes 
in het omliggende bos en de bonte avond 
op zaterdagavond waar alle kinderen hun 
eigen stukje mogen laten zien. Op zon-
dagmiddag komt iedereen altijd voldaan 
en moe terug in het mooie Ruurlo. De 
kinderen hebben altijd de mooiste verha-
len en kijken na elk Gymkamp alweer uit 
naar volgend jaar.

Volgend jaar bereikt RGV dus de mooie 
leeftijd van 100 jaar en in dit jubileumjaar 
zal er wederom een Gymgala plaatsvin-
den. Dit belooft een gedenkwaardige en 
bijzondere editie te worden waarin niet 
uitsluitend alle sporten en disciplines  
zullen langskomen maar er ook aandacht 
is voor het verleden. Daarnaast liggen er 
dit jaar nog veel meer mooie plannen op 
tafel, dus voor RGV wordt het een bijzonder 
jaar waar we met z’n allen heel erg naar 
uitkijken. 

De sportieve prestaties en gezelligheid 
binnen de vereniging laten zien dat RGV 
Ruurlo timmert aan haar weg naar succes. 
We hopen dat we de komende jaren nog 
meer gaan zien van RGV Ruurlo en dat we 
nog lang mogen genieten van alle sporten 
voor jong en oud. 

Wil je een keer kennismaken met RGV, dat 
kan. Je mag 3x gratis aan een les mee-
doen alvorens daadwerkelijk lid te worden.
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Hoe heb jij jouw verhuizing van Nige-
ria naar Zweden ervaren en waar en 
hoe heb je in Zweden gewoond? Hoe 
ben je opgevangen?

Het was een droom die uitkwam voor 
mij om van Nigeria naar Zweden te 
verhuizen om professioneel voetbal 
te spelen. Ik woonde in Kalmar en 
dat is een leuke, echt leuke stad met 
leuke mensen. Ik woonde alleen en 
dat was begrijpelijk best zwaar. Er zijn 
dan periodes dat je je thuis, je familie 
en je vrienden mist, maar dit zijn of-
fers die je moet brengen om je droom 
te verwezenlijken.

Een maand na jouw entree bij Kalmar 
FF heb je aan ons toernooi in Neder-
land meegedaan. Hoe heb je jouw 
verblijf op ons toernooi en in ons dorp 
ervaren?

Het toernooi was erg leuk en com-
petitief, ik heb er echt van genoten. 
En ja, het gastgezin (red.: familie Van 
der Meer) waar ik verbleef bestond 
uit hele aardige mensen, die ervoor 
hebben gezorgd dat ik mijn verblijf in 
Ruurlo als erg plezierig heb ervaren.

Wat was voor jou het grootste ver-
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schil tussen voetballen in Nigeria en 
in Zweden/Europa?

De grootste verschillen zijn de inten-  
siteit waarmee je in Europa traint en 
wedstrijden speelt, de tactische en 
technische aspecten en de competitie-
ve aard van de teams.

Nigeria U17 met Vince, achter tweede van links.

Medio april 2024 maakte de toen-
tertijd 18-jarige Vince Osuji de over-
stap van de Nigeriaanse Cardinals 
Football Academy naar het Zweedse 
Kalmar FF. Een maand later nam hij 
met zijn nieuwe club aan dit toernooi 
deel om vervolgens op 7 juli in de uit-
wedstrijd tegen AIK zijn debuut in de 
Allsvenskan te maken. In 2024 kwam 
hij totaal 15 keer voor Kalmar FF in 
actie in de competitie en één keer in 
de beker. Één keer in Europa bleef het 
talent van Osuji niet onopgemerkt, 
want in januari van dit jaar plukte het 
Belgische Club Brugge hem weg bij 
Kalmar FF. Op 22 februari debuteerde 
hij voor Club Brugge in de Challenger 
Pro League, uit tegen Lokeren-Temse.

Hoe zag jouw voetballeven er uit tot 
het moment dat je naar Kalmar FF 
vertrok? Wanneer ben je beginnen te 
voetballen en bij welke club?

Ik ben al begonnen met voetballen toen 
ik nog heel klein was. Mijn vader kocht 
altijd ballen voor mij, dus ik heb altijd 
gevoetbald terwijl ik thuis opgroeide. 
Toen ik 10 of misschien 11 jaar oud was, 
ging ik naar een academie in de buurt 
waar ik woonde en daar voetballen 
maakte me zeer gelukkig.

Van Kalmar FF naar Club Brugge
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Binnen een jaar heb je Kalmar FF al 
weer verlaten. Was er belangstelling 
van meerdere clubs en waarom heb 
je voor Club Brugge gekozen?

Ja er waren nog een paar andere clubs 
die interesse hadden, maar ik heb met 
mijn hart voor Club Brugge gekozen. De 
club heeft mij een geweldig project en 
plan voor mij en mijn toekomst kunnen 
bieden. Daarnaast is Club Brugge de 
beste club in België en niet te verge-
ten, ze staan bekend om het ontwikke-
len van jonge spelers, dus ik kan me er 
prima ontwikkelen en veel leren van de 
ervaren en oudere jongens.

Wat zijn jouw belangrijkste doelen/
uitdagingen voor de komende vijf 
jaar?

Ik denk eigenlijk niet veel na over de 

toekomst, omdat ik, kijkend naar mijn 
toekomst, volledig op God vertrouw. 
Ik probeer me meer op het heden te 
concentreren en probeer elke dag 
beter te worden tijdens trainingen en 
wedstrijden.

Vorig jaar debuteerde het Nigeriaan-
se Garden City Panthers op ons toer-
nooi en dit jaar komt een selectie van 
beste spelers uit de N-Youth League 
Cup naar Ruurlo. Wat kunnen wij van 
dit team verwachten?

Ik weet dat er veel getalenteerde spelers 
in Nigeria zijn. Ze hebben alleen de kans 
en de juiste omgeving nodig om de we-
reld te laten zien wat ze in huis hebben. 
Ik denk dat jullie een getalenteerd team 
kunnen verwachten dat klaar is om te 
strijden en te proberen het toernooi te 
winnen.
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In deze rubriek besteden we jaarlijks aan-
dacht aan vrijwilligers die het organise-
ren van ons toernooi mede mogelijk ma-
ken. Dit jaar schijnen we ons licht op de 
VUT-ploeg. Voorafgaand aan het toernooi 
zorgt deze grote groep gepensioneerde 
mannen ervoor dat ons complex er netjes 
bijligt, verzorgt tijdens het toernooi, waar 
nodig, een extra maai- en/of sproeibeurt 
en zet zich op de dinsdag na het toer-
nooi met vereende krachten in om het 
complex in een paar uur tijd in de oude 
staat terug te brengen. Het mooie van 
deze groep is dit niet uitsluitend rond het 
Pinksterweekend doet, maar het gehele 
jaar door en hier staan we in deze rubriek 
graag even bij stil. Henk Temmink, één van 
deze vrijwilligers, praat ons onderstaand 
graag bij. 

In 1994 werd de “Stichting Beheer Sport-
park ‘t Rikkelder” opgericht, ter voorberei-
ding op de privatisering van onze sport-
velden, die op 5 januari 1995 officieel werd 
doorgevoerd. Omdat de velden in eigen  
beheer kwamen, ontstond er een grote  
behoefte aan vrijwilligers die het onderhoud  
en diverse bijkomende klussen konden uit-
voeren.

Al snel meldden zich de eerste vrijwil-
ligers voor het onderhoud aan. Het zal 
niemand verbazen dat dit voornamelijk 
Vutters en gepensioneerden waren. De 
werkzaamheden begonnen op dinsdag-
ochtend.

In de loop der jaren groeide het aantal 
vrijwilligers gestaag, en onze club mag er 
trots op zijn dat er inmiddels twee onder-
houdsploegen actief zijn: één op maan-
dag en één op dinsdag. Beide groepen 
bestaan uit ongeveer twaalf toegewij-
de vrijwilligers. Het sociale aspect staat 
voorop. Elke ochtend wordt voor aanvang 
van de werkzaamheden begonnen met 
een kopje koffie, vaak vergezeld van een 

VUT-ploeg vertelt
traktatie als er iemand jarig is. Tijdens dit 
koffiemoment worden ook de prestaties 
van het eerste elftal, het nationale en in-
ternationale profvoetbal en het plaatse-
lijke nieuws uitgebreid besproken. Vervol-
gens worden de werkzaamheden voor die 
dag verdeeld.

Op maandag richten we ons vooral op het 
opruimen. Kerntaken zijn o.a. het schei-
den van het afval. Het afval wordt ge-
scheiden in plastic flesjes, overig plastic 
en restafval en levert onze club het no-
dige geld op. 

Als er in het weekend is gespeeld op vel-
den 2 en 3, zijn er op maandag enkele  
vrijwilligers die de speelschade herstel-
len door de gaten in de grasmat dicht te  
maken. Deze vrijwilligers worden gek-
scherend de “Plaggenstampers” genoemd. 
Dit heeft zelfs geleid tot de creatie van 
een heuse trofee door de maandagploeg, 
die jaarlijks tijdens de traditionele boe-
renkoolmaaltijd wordt uitgereikt aan  
de “beste” vrijwilliger.

Daarnaast worden natuurlijk ook aller-
lei andere klussen opgeknapt: bladeren 
worden geblazen, er wordt geschoffeld, 
netten worden vervangen, kapotte stoe-
len hersteld en douchekoppen schoon-
gemaakt of vervangen. Dit is slechts een 
greep uit de vele werkzaamheden die 
verricht worden. Valt er iets te lassen valt, 
ook hier is een vrijwilliger voor.

Op dinsdagmorgen worden onder de be-
zielende leiding van Jan Wiegerinck, 
nestor van de vrijwilligers, 90 jaar oud en 
nog steeds zeer actief, weer andere werk-
zaamheden verricht. 

Als er iets getimmerd of gemetseld moet 
worden, nemen een paar handige Vutters 
van de dinsdagploeg dit meestal op zich. 
Zelfs voor het beplakken van de recla-

meborden, evenals het plaatsen en ver-
wijderen ervan, hebben we een vrijwilli-
ger. Daarnaast wordt ook het snoeiwerk, 
inclusief het gebruik van de kettingzaag, 
volledig in eigen beheer uitgevoerd.

Aan het einde van de maandag-of dins-
dagochtend rond 11.30 uur stoppen we 
ermee. Harry Kasteel heeft dan weer wat 
lekkers voor ons gemaakt, dat er bij ieder-
een wel ingaat. En daarna gaat iedereen 
tevreden huiswaarts.

Eén keer per jaar, vlak voor het Karel Ste-
geman Toernooi, worden alle reclamebor-
den zorgvuldig schoongemaakt.

Onze link met dit internationale evene-
ment is dat we voor, tijdens en na het 
toernooi allerlei hand- en spandiensten 
verrichten, zoals het klaarzetten van ma-
terialen, het ondersteunen van de organi-
satie en het opruimen na afloop.

Wie beslist niet ongenoemd mag blijven, is 
onze vrijwilliger Hennie te Veldhuis. Hij is 
niet alleen op maandag, maar ook op dins-
dag én op andere dagen actief om allerlei 
klussen uit te voeren. Alle schilderwerk, 
tegelwerk, belijningen op de velden en 
talloze andere voorkomende werkzaam-
heden zijn aan hem toevertrouwd. Dat is 
niet onopgemerkt gebleven: in 2023 werd 
Hennie hiervoor beloond met de titel ‘Vrij-
williger van het Jaar’ van de Gemeente 
Berkelland.

En als het seizoen voorbij is, organiseert 
het bestuur van het Beheer Sportpark ’t 
Rikkelder als blijk van waardering voor de 
Vutters een speciale barbecue. Dit wordt 
zeer op prijs gesteld.

Rest mij om iedereen een fantastisch 
toernooi toe te wensen.
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De Stad

Trenčín is een stad in het westen van 
Slowakije in de centrale vallei van de 
rivier de Váh, vlak bij de Tsjechische 
grens, ongeveer 95 km van Bratis-
lava. Het heeft 53.828 (1-1-2025) in-
woners, waarmee het, qua grootte, de 
achtste gemeente van het land is. Het 
is de hoofdstad van de regio en het 
district Trenčín. 

Het beeld van de stad wordt gedo-
mineerd door kasteel Trenčín, het op 
twee na grootste kasteel in Slowakije. 
Het middeleeuwse kasteel, gelegen 
op een rots waardoor het boven de 
stad uittorent, heeft twee gedeeltes, 
boven en onder, en telt uitgebreide 
vestingwerken. Het bovenste deel 
heeft verschillende paleisgebouwen, 
die de centrale middeleeuwse toren 
en hoogste punt van de stad omrin-
gen. In het onderste deel bevindt zich 
de oude parochiekerk met een klein 
plein dat bereikbaar is via historische 
overdekte trappen en kronkelende 
zijstraten. Daarnaast heeft de oude 
stad een groot hoofdplein, met een 
grote barokke kerk en verschillende 
winkels, evenals een stadstoren. De 
synagoge van Trenčín uit 1913 is nu 
een cultureel centrum met tentoon-
stellingen en concerten. In 2026 is 
Trenčín de Culturele Hoofdstad van 
Europa. Sinds 1997 wordt Pohoda, het 
drukst bezochte muziekfestival in 
Slowakije, in Trenčín georganiseerd. 
Sinds 2004 vindt het plaats op Trenčín 
Airport. Dit jaar treden van 10 tot 12 
juli o.a. Massive Attack, Queens of the 
Stone Age en Iggy Pop op.

De club

AS Trenčín is een Slowaakse voetbal-
club uit de stad Trenčín in de gelijk-
namige regio. Het trad in 1992 in de 
voetsporen van de voormalige mi-

litaire voetbalclub VTJ Trenčín, toen 
deze ophield te bestaan en fuseerde 
met TJ Odeva Trenčín en de naam TJ 
Ozeta Dukla Trenčín aannam. Sinds 
2015 heeft de club de huidige naam. 
Vanaf het seizoen 2011/12 is de club 
actief in de Fortuna Liga, de hoogste 
divisie van het land Het thuisstadi-
on is het Štadión na Sihoti met een  
capaciteit van 6.366 toeschouwers.

In 2007 kreeg voormalig Ajax-speler 
en Nederlands international Tscheu 
La Ling de meerderheid van de aan-
delen van de club. Het seizoen 2014/15 
was het succesvolste in de geschie-
denis van de club, Trenčín won voor 
het eerst de nationale beker door  
in de finale FK Senica in een straf-
schoppenserie te verslaan en wist 
ook hun eerste landstitel te winnen, 

“AS Trenčín” nader belicht

waardoor de club erin slaagde haar 
eerste dubbel te winnen. Een seizoen 
later herhaalde de club dit kunst-
stukje overigens. In juli 2015 werd  
de voetbalclub de overkoepelende  
organisatie voor de sportverenigingen 
(Asociácia športov) in Trenčín en om-
geving en werden een dameshand-
balteam (voorheen HK Štart Trenčín) 
en een voetgolfteam onderdeel van 
AS Trenčín.

Vier seizoenen kwam AS Trenčín in 
de UEFA Europa League en in de UEFA 
Champions League kwamen ze twee 
seizoenen uit. In de Champions Lea-
gue werd de club uit Trenčín in 2015 
in de kwalificatierondes uitgescha-
keld door Steaua Boekarest en een 
seizoen later door Legia Warschau.
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De academie

In de zomer van 2017 investeerde AS 
Trenčín € 1,4 miljoen in de bouw van 
drie nieuwe trainingsvelden op het 
eiland Trenčín, die vooral door de 
jeugd van de club worden gebruikt. 
De academie van AS Trenčín kreeg 
niet alleen nieuwe trainingslocaties, 
maar met “This is my sen academy” 
ook een nieuwe naam. Tijdens de 
openingsceremonie op 1 oktober 
2017 werd het lint doorgeknipt door 
Stanislav Lobotka, speler van Napoli 
en het Slowaaks international, die in 
2011 met AS Trenčín aan dit toernooi 
deelnam. 

De naam van de opleiding is gebaseerd 
op de inmiddels legendarische 

uitspraak van Lobotka nadat hij 
een contract tekende bij Ajax. Voor 
AS Trenčín is Lobotka’s uitspraak 
“dit is mijn droom” meer geworden 
dan alleen een verbastering van 
Slowaaks-Engelse woorden. 

De persoon en carrière van Lobotka 
staan voor de club voor de weg van 
het opleiden van een jeugdspeler 
naar het grote voetbal. Een weg die 
andere kinderen vandaag de dag 
in de jeugdopleiding van AS Trenčín 
kunnen volgen volgens deze filosofie. 
Het begeleiden van kinderen bij het 
waarmaken van hun kleine en grote 
voetbaldromen. Op een assertieve 
manier, zonder angst voor het 
resultaat en met plezier op en naast 
het veld.

Profspelers na toernooideelname

AS Trenčín nam van 2011 tot 2015 
onafgebroken aan dit toernooi deel 
en ook in 2017 was de club van de 
partij. Na een onderbreking van acht 
jaar komen de Slowaken dit jaar voor 
de zevende keer naar Ruurlo. Naast 
eerder genoemde Lobotka wisten 
nog eens 44 andere spelers na hun 
periode in de jeugdopleiding van AS 
Trenčín en na hun deelname aan 
dit toernooi door te dringen tot het 
betaalde voetbal. 

Matus Bero, Jakub Kadák, Tomas 
Malec en Robert Mazan wisten, 
evenals Lobotka, door te dringen tot 
het nationale elftal van Slowakije.
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In 2018 eindigde Erik Ahlstrand (23) met 
Halmstads BK op de vierde plaats op ons 
toernooi. Begin 2019 tekende Ahlstrand 
zijn eerste profcontract bij Halmstad en 
begin 2024 verkaste hij naar Duitsland, 
naar FC St. Pauli, waarmee hij nu in de 
Bundesliga uitkomt. In zijn periode als 
jeugdspeler speelde Ahlstrand voor Zwe-
den O16, O18, O19 en O20 en op 12 januari 
2024 debuteerde hij in het nationale elf-
tal van Zweden in een vriendschappelijk 
duel tegen Estland. 

Je bent als kind begonnen bij een kleine 
club in Halmstad, IF Leikin, en per januari 
2013 overgestapt naar Halmstads BK. Hoe 
komt zoiets tot stand en was deze stap 
groot voor jou?

Het was toen een grote stap. Ik herin-
ner me dat ik met Leikin tegen Halmstad 
speelde in een onderling toernooitje en 
nadat ik tegen hen had gespeeld, rea-
liseerde ik me dat ik, als ik de volgende 
stap wilde zetten, naar HBK zou moeten 
verhuizen. Dat zou op dat moment het 
beste voor mijn ontwikkeling zijn. Dus de 
overstap was een goede manier voor mij 
om als speler te groeien.

Je hebt één keer aan ons toernooi deelge-
nomen. Hoe kijk je hier op terug?

Terugkijkend op het toernooi heb ik al-
leen maar goede herinneringen. Een 
buitenlands toernooi spelen met ons 
team van toen was een geweldige erva-
ring, maar ook een hele grappige. Ik weet 
dat het team erg solide was en dat we het  
redelijk goed deden. Als ik naar de orga-
nisatie van het toernooi kijk, vind ik dat 
het toernooi perfect volgens de planning 
verliep en dat het dorp Ruurlo erg gastvrij 
was, wat de algehele ervaring nog beter 
maakte.

Heb jij nog  contact met spelers van het 
aan ons toernooi deelnemende team? Zo 
ja, met wie en op welke manier?

Zoals ik al eerder zei, we hadden toen een 
geweldig team en ik herinner me dat we 
dat jaar ook meededen om het kampi-
oenschap in de Zweedse U19-competitie, 
dus ik denk dat iedereen van dat team wel 
een speciale band zal voelen. Twee van de 
jongens zijn nog steeds goede vrienden 

Zweeds talent in Duitse Bundesliga

van mij, Benjamin en Oliver. De rest van 
de jongens spreek ik niet dagelijks, maar 
als ik een van hen zou ontmoeten, weet ik 
zeker dat we een tijdje zullen blijven bij-
praten.

Tijdens ons toernooi zat jij samen met 
Axel Berggren in een gastgezin. Hoe heb 
je dit ervaren?

Verblijven in een gastgezin was een nieu-
we ervaring voor mij. Ik had dat nog nooit 
eerder gedaan, maar het was leuk. Ik her-
inner me dat de familie waar Axel en ik 
verbleven erg aardig en vriendelijk was 
(red.: familie Heezen) dus ik heb niets an-
ders dan lof voor hen. Ze zorgden voor ons 
als deel van hun familie.Nu is het wach-
ten op kleinzoon Axel, de keeper van de 
onder 19. Als ook hij een keer zijn opwach-

ting maakt in het toernooiteam is de cir-
kel compleet. 

Tot nu toe heb je nog niet echt veel minu-
ten kunnen maken in de Bundesliga. Hoe 
verklaar je dit en wat zijn jouw verwach-
tingen m.b.t. jouw sportieve ontwikkelin-
gen?

Klopt, ik kan niet zeggen dat er een spe-
cifieke verklaring voor is. Toen ik hier 
pas was, kwam ik niet echt direct in het 
ritme, dat zou één oorzaak kunnen zijn. 
Van de Zweedse competitie naar één van 
de beste competities ter wereld gaan 
is daarnaast ook een grote stap, dus ik 
denk dat het met de tijd vanzelf zal gaan.  
Persoonlijk heb ik het gevoel dat ik me 
elke dag ontwikkel als speler en dat is 
voor mij heel belangrijk. Ik blijf me dus 
gewoon focussen op alles waar ik invloed 
op heb te verbeteren.

Je jongere broer Albin, die vermoedelijk 
door de coronapandemie ons toernooi ge-
mist heeft, speelt nu in het eerste team 
van Halmstads BK. Hoe volg je hem?

Inderdaad jammer dat hij niet de kans 
kreeg om mee te doen aan dit toernooi. Ik 
spreek hem bijna elke dag dus we hebben 
een goede relatie en ik volg hem nauw-
lettend en probeer er te zijn als hij iets 
nodig heeft.

Erik Ahlstrand, achter, 4e van rechts
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Eerlijk gezegd had ik er niet meer op gerekend. 
Na de invoering van het alziend oog van de Vi-
deo Assistant Referee, dacht ik dat het gedaan 
was met het moedwillig toebrengen van zwaar 
lichamelijk letsel in wedstrijden op het hoog-
ste niveau. Na vier decennia wachten werd de 
liefhebber van druistig voetbal begin maart 
rijkelijk beloond. De vorige keer op deze plek, 
constateerde ik dat harde fysieke duels vooral 
voorkwamen in de voorbije eeuw. Ik betoogde 
dat je zulks tegenwoordig zelden ziet. Dat was 
buiten Millwall gerekend.

Het is zaterdag één maart. Vijfde ronde FA-cup. 
Een zonovergoten Selhurst Park, Zuid-Lon-
den. De wedstrijd is acht minuten oud als 
26.0000 toeschouwers zien hoe Michael Olise 
de bal van zijn linkervoet laat vertrekken en 
Jean-Philippe Mateta diep stuurt. Liam Roberts 
doorziet de uitbraak van Crystal Palace en 
komt uit. Ver uit. Een meter of tien buiten zijn 
zestien. De Millwall-goalie focust, springt en 
trapt met links. Eerst de bal, daarna het hoofd 
van Mateta. Vier noppen landen vol op het lin-
keroor van Mateta. Door de impact scharniert 
het hoofd. De Fransman zijgt ineen.

Commentatoren en analytici spreken er 
schande van. Ze refereren aan de overtreding 
van Toni Schumacher op Patrick Battiston, 
ruim veertig jaar eerder. Dat ligt voor de hand, 
er zijn paralellen. Op 8 juli 1982 verzendt Les 
Bleus-aanvoerder Michel Platini in de 57ste 
minuut een prachtige pass op Battiston. Door 
het midden. De speler van Sain-Étienne, zo-
juist ingevallen, sprint en toucheert de bal. 
Dan duikt de West-Duitse luchtafweer op. Toni 
Schumacher kraakt, in volle vaart, de kaak 
van Battiston. Het hoofd van de 25-jarige mid-
denvelder zwiept achterover. Hij landt op zijn 
gezicht. De bal stuitert over de achterlijn. Het 
is de zinderende halve finale van het WK in 
Spanje. Battiston ligt minutenlang roerloos 
als een kobaltblauwe grasklever op het veld 
van Estadio Ramón Sánchez Pizjuán in Sevil-
la. Enkele Fransen buigen zich verontrust over 
hun medespeler. In paniek gebaren ze naar de 
medische staf en smeken om hulp. Seconden 
lijken uren. De Nederlandse arbiter Charles 

Corver wordt tot actie gemaand. Die gebaart 
uiteindelijk dat er een brancard moet komen. 

Schumacher houdt zich afzijdig en heeft de 
bal intussen in de hoek van de vijfmeter ge-
legd. Hij provoceert en staat met z’n handen 
in z’n zij ongedurig te wachten tot het spel 
kan worden hervat. Battiston verliest twee 
tanden, breekt drie ribben, een nekwervel en 
loopt een beschadigde ruggengraat op. Buiten 
bewustzijn wordt hij van het veld gedragen.
Scheidsrechter Corver besluit de kaarten op 
zak te houden en geeft een doeltrap. De wed-
strijd eindigt na een doelpuntrijke verlenging, 
waarin Frankrijk uitloopt naar 3-1, uiteindelijk 
in penalty’s. Schumacher stopt twee inzetten 
en kroont zich met een diabolische blik tot de 
koning van de strafschoppenreeks. De voet-
balwereld haat Die Mannschaft.

Terug naar het stadion van Crystal Palace. Ma-
teta is groggy en krijgt minutenlang zuurstof 
toegediend. Zes EHBO’ers dragen hem buiten 
de lijnen. Het komt uiteindelijk goed. Een team 
van medisch specialisten stikt de losse onder-
delen aan elkaar. Met zesentwintig intracuta-
ne hechtingen hebben ze z’n linkeroor weer 
aan z’n hoofd lopen lussen. Bijna op dezelfde 
hoogte als voorheen. Ook Battiston herstelt 
wonderwel na de charge en speelt nog jaren 
op hoog niveau. Naast overeenkomsten tus-
sen beide overtredingen zijn er ook verschil-
len. Schumacher zoekt Battiston bewust op. 
Een duivelse aanslag. Bij Liam Roberts is het 
anders. Kijk het maar eens terug. Geen opzet. 
Wel heel onhandig. Hij timet vooral verkeerd 
en neemt daarmee een te groot risico.

Het is ergens niet verwonderlijk dat het doel-
mannen zijn die dergelijke overtredingen ver-
oorzaken. Het zijn gekkies. Ze staan zowat de 
hele wedstrijd in hun doel niks te doen. Dan 
gaat het malen in het hoofd. Ze bedenken de 
meest krankzinnige dingen. In de jeugd had-
den wij een keeper die z’n aluminium noppen 
puntte en er sluitringetjes onder schroefde om 
tegenstanders beter en harder te kunnen ra-
ken. Maar het is niet altijd moedwillig, mees-
tentijds komt een botsing voort uit onkunde.

Jaren geleden besloot Ruurlo-legende Her-
man Uenk op een wat lager niveau te gaan 
voetballen. Zevende klasse reserve. Door een 
speling van het lot was ik al in die divisie ac-
tief. We speelden uit, vriendschappelijk tegen 
Veldhoek. In de rust nam Herman het woord. 
“Kiek d’r met uut, ze vléégt de duels in. Den 
jongen van Slotboom ok… Ja, Johan, ja. Doar 
zit geen kwoad in, moar den kump d’r án gliej-
en! Den wet eigenlijk helemoal niet wat ‘e döt.”

Zware overtredingen fascineren me. Het heeft 
niets met voetbal te maken, toch hoort het er-
bij. Het is iets wat je je jaren later nog voor de 
geest kunt halen. Affreus, maar een stuk in-
teressanter dan een bloedeloos gelijkspel. Zo 
hol je met een bal naar het vijandelijke doel 
en nauwelijks een seconde later lig je hori-
zontaal. Hoor je achteraf. Als je je ogen opent 
kijk je naar het systeemplafond van het plaat-
selijke ziekenhuis. 

Ik herinner me hoe Romário De Souza Faria 
op 4 maart 1990 bij een 6-0 stand weer eens 
richting het doel van ADO soleert. Ricardo de 
Jongh komt uit, voorstopper Marco Gentile 
schiet te hulp en zet een sliding in. Hij raakt 
de nummer 9 van PSV. Die voelt onmiddel-
lijk dat er iets goed mis is en hinkt naar de 
achterlijn. Gentile die, met Michel Adam een 
levensgevaarlijk verdedigend blok vormt dat 
knieschijven versplintert, breekt het kuitbeen 
van de Braziliaan. Romário gaat zitten en trekt 
zijn rechterschoen- en sok uit. De gevreesde 
Haagse aanhang veert op en laat horen een 
scherp inzicht te hebben in actuele transfer-
waardes: “Dâh lig vieâh miljoen!”

Romário moet het wereldkampioenschap van 
1990 aan zich voorbij laten gaan. Vier jaar la-
ter loodst hij Brazilië, voor het eerst sinds 1970, 
naar de WK-titel. Een wonderbaarlijke weder-
opstanding die alleen aan de echt groten is 
voorbehouden. Noem het de helende werking 
van een doodschop. 
 
Hugo Kamperman 

DE VLIEGENDE KEEP
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Responsible Young Drivers op het  
  PLUS Stam Karel Stegeman Toernooi

Op maandag 9 juni is Responsible Young 
Drivers aanwezig op het toernooi. Van 
14:30 tot 18:30 zal hun campagneteam 
actief zijn om aandacht te vragen voor de 
BOB-afspraak en nuchtere bestuurders te 
belonen. 

Wat kunt u verwachten?

Tijdens hun bezoek zijn ze in het clublo-
kaal en rondom de velden aanwezig. Hun 

speciale BOB-team spreekt bezoekers 
aan en nodigt hen uit voor de BOB-chal-
lenge, waarbij de speciale BOB-autodeur 
wordt ingezet. Dit is een echte aandacht-
strekker en biedt een makkelijke ingang 
om in gesprek te komen over verkeers-
veiligheid.

Doe mee aan de BOB-challenge!

Bezoekers worden gevraagd of ze BOB zijn 

en met hen wordt de afspraak gemaakt 
om geen alcohol te drinken. Daarnaast 
worden ze uitgenodigd voor een alcohol-
blaastest. Nuchtere bestuurders ontvan-
gen als beloning een BOB-sleutelhanger.

Kom langs en doe mee aan de BOB-chal-
lenge! Samen zorgen we voor een veilige 
en gezellige omgeving.



Vebego Groen 
voor een groene 
en gezonde 
leefomgeving 
waarin iedereen 
meedoet
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OUD NIEUWS

Na dit debuutjaat nam VV Ruurlo aan 
alle volgende 38 edities deel, VfB Lü-
beck kwam vijf keer terug, SV Grol, VV 
Rigtersbleek en Hampshire Youth FA 
twee keer en SC Worb één keer. Voor 
de overige zes clubs is het bij één op-
treden in Ruurlo gebleven. Hampshire 
Youth was uiteindelijk in de finale te 
sterk voor Rigtersbleek en Ruurlo 
moest in de strijd om de derde plaats 
streekgenoot Longa ’30 voor laten 
gaan.

SC Worb

De fair-play cup ging naar SC Worb, dat 
als elfde was geëindigd. De Zwitsers 
verdienden deze beker vanwege hun 
vriendelijke en sportieve gedrag tij-
dens hun wedstrijden. Met hun gedrag 
vielen zij echter ook op buiten de wed-
strijden. Het team, onder begeleiding 
en aanvoering van Walter Leibundgut, 
vermaakte zich kostelijk in Ruurlo en 
de Zwitsers maakten absoluut geen ge-
heim van hun afkomst, want in het dorp 
kon je ze al van verre horen aankomen. 
Niet door geschreeuw, maar door het 
luiden van diverse, typisch Zwitserse, 
koebellen, waarvan er eentje nog jaren 
boven de bar in ons clublokaal heeft 
gehangen.

SC Worb is opgericht in 1937 en te-
genwoordig verdedigen meer dan 20 
teams de geel/zwarte kleuren van de 
club. Hiermee is SC Worb één van de 
grootste clubs van de Bern/Jura Voet-
balbond (FVBJ).

De club heeft twee prestatieve en drie 
seniorenteams, 30+, 40+ en 50+. In de 
eerste twee teams spelen veel jon-
gens afkomstig van de eigen jeugdaf-
deling, welke momenteel 18 teams in 
de diverse leeftijdscategorieën telt.

Walter Leibundgut

Walter Leibundgut presenteerde zich 
in Ruurlo, waar hij in 1985 en 1986 met 
SC Worb te gast was, als een uiterst 

vriendelijk, aimabel en duidelijk aanwezi-
ge persoon. 

Het leek ons leuk hem in deze rubriek aan 
het woord te laten en hebben diverse po-
gingen ondernomen om met hem in con-
tact te komen. Dit is echter niet gelukt. Op 
de website van SC Worb, waar geen tele-
foonnummer te vinden is, hebben we twee 
keer, zonder succes, vragen over Walter aan 
het digitale contactformulier toevertrouwd. 
Er kwam geen andere reactie dan dat onze 
vragen ontvangen waren en we snel een re-
actie zouden kunnen verwachten.

Vervolgens in de gids van Worb het enige 
vindbare telefoonnummer met de naam 
Leibundgut gebeld en kregen zijn ex-echt-
genote Angela aan de lijn. Zij kon ons niet 
vertellen waar Walter gebleven was. Ze 
had geen contact meer met hem. 

Ze wist nog wel te melden dat hij, na zijn 
vertrek bij SC Worb, bij FC Rubigen aan de 
slag was gegaan. Op de website van deze 
club lezen we dat Walter erelid van FC Ru-
bigen is, maar we hebben vervolgens, na 
weer een vergeefse telefonische poging, 
onze zoektocht gestaakt.

t

Worb, een gemeente en plaats in het Zwitserse kanton Bern, maakt deel uit van het 
district Bern-Mittelland en heeft 11.370 inwoners. De gemeente ligt in het bovenste 
Worblendal en bestaat uit de dorpen en gehuchten Worb, Rüfenacht, Vielbringen,  

Enggistein, Richigen, Ried, Wattenwil en Bangerten.

t

Het is dit jaar exact 40 jaar geleden 
dat de eerste editie van het Karel Ste-
geman Toernooi plaatsvond met een 
deelnemersveld van 12 teams uit 4 ver-
schillende landen.

Adur Athletic FC en Hampshire Youth 
FA (Engeland) FC Oberentfelden en 
SC Worb (Zwitserland) TSV Wulsdorf en 
VfB Lübeck (Duitsland) Drempt Voor-
uit, Longa ‘30, VV Rigtersbleek, SV Grol, 
VIOD en VV Ruurlo (Nederland)

EERSTE EDITIE

Het huidige team van SC Worb

Het KLUBHAUS van SC Worb
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Mjällby AIF

Silkeborg IF

PEC Zwolle

STURRIS  Groep

Denemarken

Nederland

20

Zweden
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VV Ruurlo

AC Horsens

STURRIS  Groep

Nederland

21

Denemarken

KGHM Zaglebie Lubin

Polen
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JVOZ

Vejle BK

AS Trencin

Denemarken

Slowakije

VEBEGO GROEN  Groep22

Nederland
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De Graafschap

Nederland

VEBEGO GROEN  Groep

Willem II   Tilburg

Nederland

23

Kalmar FF

Zweden



VELDSPONSOREN TENUESPONSORENBALSPONSOREN

VELD 1

VELD 2

VELD 3

Stam
De                   supermarkt van de Achterhoek!gezelligste

HALVE FINALE

FINALE

KWARTFINALE
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PROGRAMMA
39e PLUS STAM KAREL STEGEMAN TOERNOOI 2025

09.30 uur

10.00 uur

11.45 uur

 

13.00 uur

12.45 - 14.45 uur

18.30 uur

10.00 uur

10.00 uur

11.30 - 14.45 uur

18.00 uur

20.00 uur

 

9.45 uur

10.00 uur

11.30 - 14.45 uur

16.15 uur

17.45 uur

18.00 uur
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      Zaterdag 07 juni

  Briefing coaches deelnemende teams in hotel “Avenarius”

  Ontvangst aanvoerder en begeleiders van deelnemende teams door  

    burgemeester Joost van Oostrum in hotel “Avenarius” 

  Openingsceremonie PLUS Stam Karel Stegeman Toernooi op sportpark ’t Rikkelder, met:

  - officiële opening van toernooi door burgemeester

  - presentatie deelnemende teams

  - demonstratiewedstrijdjes pupillen VV Ruurlo

 Aanvang groepswedstrijden dag 1

 Lunchbuffet voor spelers in sporthal ‘t Rikkenhage.

 Einde eerste wedstrijddag

     
         Zondag 08 juni

 Aanvang groepswedstrijden dag 2

  Voetbal/funspektakel voor de jeugd. Met: Springkussen, Schmink corner, 4x4 voetbal-boarding,  

 voetbaldart, voetbalgolf, voettennis, panna arena (overdekt)

 Lunchbuffet voor teams in sporthal ‘t Rikkenhage

  Einde tweede wedstrijddag

  Meeting met buffet voor begeleiders/officials van deelnemende teams,  

               bestuur en commissies in clublokaal.

         Maandag 09 juni

 Aanvang (finale)wedstrijden dag 3

  Voetbal/funspektakel voor de jeugd. Met: Springkussen, Schmink corner, 4x4 voetbal-boarding,  

                  voetbaldart, voetbalgolf, voettennis, panna arena (overdekt)

 Lunchbuffet voor teams in sporthal ‘t Rikkenhage

 Finale PLUS Stam Karel Stegeman Toernooi 2025  

 Slotceremonie PLUS Stam Karel Stegeman Toernooi 2025 met prijsuitreiking

 After party in en rondom het clublokaal
    
               BIJ EEN BEZOEK AAN ONS TOERNOOI IS GEEN ENTREE VERSCHULDIGD!!!

SCAN met je MOBIEL

Thank you

Merci beaucoup

Vielen Dank

Mange takTack så mycket

Hartelijk dank

D’akujem veľmi pekne

Dziękuję bardzo

VRIJE GIFT
Vanaf de start in 1985 willen we met en door ons toernooi vooral “verenigen” en vinden we

 “toegankelijkheid” een belangrijke voorwaarde. Om iedereen, jong en oud, de mogelijkheid te bieden ons 
toernooi te bezoeken he�en wij dan ook al een aantal jaren geen entree.

Dit willen we graag zo houden, maar u begrijpt dat een toernooi als het onze ook de nodige kosten met 
zich meebrengt. Daarom vragen we iedereen die het kan missen ons met een “vrije gi�” te steunen.

FREE GIFT
Since the start in 1985, we have wanted to “unite” with and through our tournament and we find 

“accessibility” an important condition. In order to o�er everyone, young and old, the opportunity to 
visit our tournament, we have not charged an entrance fee for a number of years.

We would like to keep it that way, but you understand that a tournament like ours also involves the 
necessary costs. That is why we ask everyone who can a�ord it to support us with a “free gi�”.
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Jermain: Over het algemeen heb ik daar niet 
veel mee te maken gehad, maar wat ik wel 
soms merkte is dat mensen je een overloper 
of iets dergelijks vinden. Dit gaf mij dan echter 
alleen maar extra motivatie en power.

Jullie hebben met OH Leuven en NAC Breda 
aan ons toernooi deelgenomen. Hoe is dit jul-
lie bevallen en wat is jullie het meest bijge-
bleven?

Adam: Ook al hebben we het toernooi niet  
gewonnen, we hebben een geweldige tijd ge-
had. De wedstrijdschema’s waren prima. We 
hadden nooit te veel of te weinig hersteltijd 
tussen de wedstrijden. En de gastgezinnen wa-
ren echt geweldig, we kwamen niets tekort.

Jermain: Vanaf het begin van het toernooi 
had ik het leuk en was het ook erg leerzaam  
omdat je verschillende buitenlandse teams 
tegenkwam. Ondanks dat wij niet hoog  
waren geëindigd had ik het erg naar mijn zin 
en heb ik aardig wat goals gemaakt en heb ik 
in mijn team een leidende rol kunnen spelen in  
verschillende wedstrijden.

Dit jaar nemen jullie voor de tweede keer deel 
aan ons toernooi. Je kent dus de sterkte van 
onze deelnemers. Hoe schat je de kansen van 
je nieuwe ploeg in?

Adam: Ik denk dat we dit jaar een grote kans 
maken om het toernooi te winnen, gezien het 
niveau van mijn team.

Deelname met twee verschillende clubs
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Jermain: Doordat wij als team verschillende 
successen hebben behaald in Divisie 1 en 2 is 
de kans zeker aanwezig dat wij het goed gaan 
doen op het toernooi, maar op voorhand past 
uiteraard enige bescheidenheid.

Willen jullie verder nog iets kwijt over jullie 
“terugkeer” naar ons toernooi?

Adam: Moge de beste winnen!

Jermain: Ik kijk er erg naar uit om op dit toer
nooi te spelen en om als Willem II te  gaan 
strijden voor de winst!

In 1998 nam Christian Järdler met Halmstads 
BK aan ons toernooi deel en twee jaar later met 
Helsingborgs IF. Volkan Altinsoy herhaalde dit 
kunstje toen hij in 2009 en 2010 met res-
pectievelijk Ankaraspor en Ankaragücü naar 
Ruurlo kwam en in 2013 en 2015 nam Jeff 
Callebauts eerst met Zulte Waregem en later 
met AA Gent deel. Tien jaar na de deelname 
van Callebauts kunnen een vierde en zelfs 
een vijfde speler mogelijk worden opgeno-
men in dit bijzondere rijtje. Adam Kamil, die 
vorig jaar met Oud-Heverlee Leuven deel-
nam, en Jermain Fernandes, die in 2023 met 
NAC Breda in Ruurlo was, maken deel uit van 
de selectie van Willem II en nemen dus, als 
zij niet geblesseerd zijn, voor de tweede keer 
deel. We hebben een kort gesprek gehad met 
Adam en Jermain.

Hoe ziet jullie voetballoopbaan er tot nu toe 
uit? Hoe is het allemaal begonnen en bij wel-
ke clubs heb je gespeeld?

Adam: Het gaat tot nu toe heel goed. Ik heb 
nog nooit een ernstige blessures gehad en 
ik heb me altijd geamuseerd bij alle clubs 
waarvoor ik heb gespeeld. Ik ben begonnen 
bij een club toen ik 8 jaar was. Ik ben gaan 
voetballen gewoon omdat ik profvoetballer 
wilde worden. Eerst bij RW Limal, daarna bij 
RCS Charleroi en Oud-Heverlee Leuven en nu 
speel ik voor Willem II. 

Jermain: Als heel jong kind ben ik begonnen 
bij de peuters van Hekelingen waarna ik vrij 
snel de overstap maakte naar Feyenoord.  
Na 5 leerzame en erg leuke jaren heb ik de 
keus gemaakt om te gaan voetballen bij VV 
Spijkenisse 013 en na 2 jaar ben ik vervolgens 
naar NAC Breda gegaan, waar ik tot en met de 
018 gespeeld heb. Vanaf mijn 2e jaar 018 speel 
ik bij Willem II waar ik nu in de 019 speel.

Wat is de reden dat jullie zijn overgestapt van 
respectievelijk OH-Leuven en NAC Breda naar 
Willem II?

Adam: Ik heb altijd al voor een Nederlandse club 
willen spelen. Het Nederlandse voetbal heeft 
me altijd gefascineerd. Bovendien is de helft 
van mijn familie Nederlands en ik geef toe dat 
dat me ook een beetje beïnvloed heeft.

Jermain: Ik heb de keuze puur gericht op mijn 
toekomst gemaakt.

Hoe bevalt het je in Tilburg en zijn er gro-
te verschillen tussen spelen in België en in  
Nederland?

Adam: Hoewel ik dacht dat het tijd zou kosten 
om me aan te passen, is het allemaal heel 
vlot en natuurlijk verlopen. Het heeft me ook  
geholpen om mijn Nederlands te verbeteren, 
ook al heb ik nog steeds mijn Waals accent. 
Ik zou zeggen dat het grootste verschil is dat 
in Nederland de focus tijdens de trainingen 
meer op de individuele speler ligt, terwijl het in  
België meer om het team draait.

Je bent overgestapt van Breda naar Tilburg en 
de rivaliteit tussen beide steden en clubs is 
bekend. Wat heb jij daarvan gemerkt bij jouw 
overstap van NAC naar Willem II?

Jermain Fernandes, achterste rij, 3e van links

Adam Kamil, achterste rij, 4e van links
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Hoewel 65-voudig Nederlands inter-
national Jasper Cillessen dat jaar ook 
deelnam, werd niet hij, maar Ton te Veld-
huis, doelman van VV Ruurlo, in 2007 
uitgeroepen tot beste keeper van het 
toernooi. We spraken Ton om samen met 
hem terug te kijken naar het winnen van 
deze award, zijn loopbaan bij VV Ruurlo 
en hem te vragen wat hem op dit moment 
zoal bezighoudt.

Hoe zag jouw loopbaan bij VV Ruurlo er 
voor en na het winnen van deze award 
uit?

Ja, sinds ik met voetbal begon, heb ik 
altijd gekeept. Ik begon op mijn zesde, 
maar stopte vrij snel omdat ik het vroeg 
opstaan lastig vond. Een jaar later ben ik 
opnieuw begonnen, in de F2, en vanaf dat 
moment heb ik altijd onder de lat gestaan. 
In mijn jeugd heb ik alle selectieteams 
doorlopen. Toen ik in C1 speelde, op 
mijn dertiende, ben ik meerdere keren 
gescout. Ik deed een proeftraining bij De 
Graafschap en heb uiteindelijk gespeeld 
bij de jeugdselectie onder 14 van KNVB 
Regio Oost.

In totaal heb ik zo’n tien jaar bij de eerste 
selectie van VV Ruurlo gezeten, al was 
dat niet altijd met een vaste basisplaats. 
Ten tijde van het winnen van deze award 
stond ik wel in de basis. Het seizoen 
daarna begon ik aan mijn hbo-studie, 
waardoor mijn focus minder op voetbal 
lag. Het was een wisselvallig seizoen, ik 
raakte geblesseerd en verloor mijn plek 
aan Dennis Pardijs (die overigens nog 
steeds keept bij Ruurlo 1, iets waar ik veel 
bewondering voor heb). Na mijn studie 
heb ik het voetbal weer meer opgepakt 
en nog vier seizoenen onafgebroken in 
Ruurlo 1 gekeept.

Wat beschouw jij als hoogtepunten 
tijdens jouw lidmaatschap bij VV Ruurlo?

Het winnen van deze award is zeker een 
hoogtepunt. Daarnaast heb ik zeven keer 

meegedaan aan het Karel Stegeman 
Toernooi, vanaf mijn 15e tot mijn 22e. 
Ruurlo deed altijd mee met een O21-
elftal. Het laatste jaar speelde ik mee als 
dispensatiespeler.

Een ander hoogtepunt waren de 
oefenwedstrijden in de voorbereiding 
tegen De Graafschap. Vijf keer mocht 
ik daaraan meedoen, en de sfeer was 
telkens geweldig. Dat gold ook voor het 
Karel Stegeman Toernooi, juist als keeper 
kon je daar echt boven jezelf uitstijgen. 
Het niveau van de tegenstanders én het 
aanwezige publiek gaven je een extra 
boost. 

Daarnaast was de grasmat tijdens 
het toernooi altijd van hoge kwaliteit, 
beter dan tijdens de competitie in die 
tijd, en waren de faciliteiten perfect. 
Tegenwoordig liggen de velden bij VV 
Ruurlo er altijd goed bij, iets waar mijn 
vader (Henny te Veldhuis) zich enorm voor 
inzet. Ik denk dat een shout-out naar hem 
hier wel op zijn plaats is.

Als ik echt hét hoogtepunt moet kiezen, 
dan is het toch het kampioenschap 
met VV Ruurlo in 2007 met promotie 
naar de vierde klasse. We speelden op 
donderdagavond uit bij VIOS Beltrum 
en het was erop of eronder. Er stond 
veel spanning op. De wedstrijd werd 
zelfs stilgelegd (de grensrechter kreeg 
iets tegen zijn hoofd, volgens mij). Een 
doelpunt van VIOS werd afgekeurd, maar 
wij wonnen uiteindelijk met 1-2. Daarmee 
lieten we Ajax Breedenbroek achter ons. 
Het werd een groot feest. 

De dag erna reden we op de platte 
kar en de zaterdag daarop vierden we 
Koninginnendag. Het was mijn allereerste 
kampioenschap, terwijl het seizoen 
voor mij dramatisch begon met enkele 
persoonlijke fouten die flink werden 
uitgelicht in de krant. Later raakte ik in 
vorm en wonnen we het kampioenschap 
én ik deze award.

Niet Jasper maar Ton
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Wat heb je buiten het voetballen om 
gedaan bij VV Ruurlo en doe je op dit 
moment nog iets bij de club?

Ik ben altijd actief geweest in verschillende 
functies binnen de club. Toen ik zelf in 
de B1 en A1 speelde, was ik leider van 
een jeugdteam en trainde ik ook de 
jeugdkeepers. Dat deed ik met veel plezier. 
Toen ik zelf niet meer meedeed aan het 
toernooi, werd ik teambegeleider, samen 
met Koen Hoijtink (nu commissielid van 
het toernooi).

Tot voor kort trainde ik het team van mijn 
zoontje, maar hij heeft dezelfde keuze 
gemaakt als ik op zijn leeftijd destijds: 
stoppen omdat hij vroeg uit bed moet. 
Daarom train ik zijn team nu niet meer en 
heb ik momenteel geen actieve rol bij de 
club. Dat sluit ik voor de toekomst echter 
niet uit.

Ongeveer 12,5 jaar geleden ben ik volledig 
gestopt met voetballen. Dat viel samen 
met de geboorte van onze oudste dochter 
Snoes en mijn keuze om me aan te sluiten 
bij de vrijwillige brandweer in Ruurlo. 
De brandweer is inmiddels een nieuwe 
hobby geworden waar ik trots op ben, 
omdat ik daarmee mijn maatschappelijke 
verantwoordelijkheid pak en bijdraag aan 
een veilig dorp.

Hoe bijzonder was het om tot beste 
keeper te worden uitgeroepen op “jouw” 
toernooi? 

Het was bijzonder, het was nog nooit eerder 
gebeurd en tot op heden ook niet opnieuw 
voorgekomen. Die avond verbaasde ik me 
erover dat mijn ouders in de zaal zaten, 
die zaten daar normaalgesproken niet. 
Aan het einde van het toernooi was er 
altijd een groot slotfeest, maar ik had er 
niet bij stilgestaan dat er iets speciaals 
voor mij zou gebeuren.

Tijdens de prijsuitreiking, die werd geleid 
door Ben Lodeweges, destijds voorzitter 

foto van Gerdi Oonk
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van VV Ruurlo, en zoals vanouds begon 
met de woorden: “De weergoden waren 
ons weer goed gezind,” had ik nog niets in 
de gaten. Na de bekendmaking van de 12e 
en 11e plaats was het tijd voor de uitreiking 
van de bokaal voor beste keeper. Toen 
mijn naam werd genoemd, was ik in 
totale verbazing. Ik wist letterlijk niet wat 
ik moest zeggen.

In mijn speech – voor zover je het 
überhaupt een speech kon noemen 
– kwam er dan ook weinig zinnigs uit. 
Achteraf dacht ik nog: ik had die en die 
willen bedanken, maar de kans was 
al verkeken. Het voelde allemaal wat 
onwerkelijk en ongemakkelijk. Zoals ik al 
zei, werd ik vrij snel naar voren gehaald 
en stond daardoor een hele tijd opgesteld 
in de rij tot de prijsuitreiking was afgerond. 

Maar ik stond er met een glimlach en 
ik was ook echt trots, vooral omdat het 
seizoen zo stroef was begonnen. Later 
hoorde ik dat mijn vader een traantje had 
gelaten, al zou hij dat nu waarschijnlijk 
glashard ontkennen. Mijn ploeggenoten 
waren ook trots, en ik leek wel de winnaar 
van de avond. Ze namen me op de 
schouders, een mooi moment.

Wat ook grappig was: naar aanleiding van 
het winnen van deze award had ik een 
gesprek met Mike Snoei, destijds trainer 
van Go Ahead Eagles. Heel even koesterde 
ik de hoop op misschien een kans bij de 
beloften, maar ja... de meeste dromen zijn 
nu eenmaal bedrog. Zoals ik al zei, ben ik 
daarna gaan studeren en kwam voetbal 
op een lager pitje. Toch blijft het een 
mooie beloning. De bokaal staat trouwens 
op de kamer van mijn zoontje. Ik denk dat 
hij ook trots is.

Kleine anekdote: het jaar erop kwam 
Jasper Cillessen naar me toe en vroeg: 

“Kom jij dit jaar weer de bokaal ophalen?” 
Destijds lagen onze kleedkamers, die van 
ons en NEC, naast elkaar in sporthal ’t 
Rikkenhage. Ik denk dat hij zich dat tot op 
de dag van vandaag nog wel herinnert. 
Denk jij niet, misschien was ik wel zijn 
drijfveer.

Dat jaar speelden we trouwens tegen NEC, 
met Jasper Cillessen onder de lat en ik 
aan de andere kant. De wedstrijd eindigde 
gelijk, wat op zich al een prestatie was 
voor VV Ruurlo tijdens het toernooi.
Van de zeven keer dat ik deelnam, ben 
ik overigens vier keer niet als laatste 
geëindigd. We leefden altijd toe naar de 
maandag. Als we die wedstrijd wonnen, 
eindigden we niet als laatste. Dat was ons 
doel. De laatste jaren boden we steeds 
beter weerstand tegen de BVO’s.

Hoe ziet jouw leven er op dit moment uit?

Sinds 2007 is er veel veranderd. Om te 
beginnen was ik toen nog 20 kilo lichter, 
en mijn volle bos haar is inmiddels in rap 
tempo aan het verdwijnen. Tegenwoordig 
woon ik samen met mijn vrouw Sharon, 
en samen hebben we drie prachtige 
kinderen, dochter Snoes (10), zoon Pluim 
(8) en jongste dochtertje Kroon (1). Onlangs 
hebben we een nieuw huis gekocht, waar 
we verder bouwen aan ons geluk.

Doordeweeks werk ik als docent op het 
Graafschap College, op de locatie Mijn 
School. Ik geef les aan en begeleid 
jongeren die uitvallen in het reguliere 
onderwijs. Mijn achtergrond als 
psychomotorisch therapeut komt daar 
goed van pas. Ik ben vooral betrokken 
bij de opleiding Sociaal Werker niveau 
4. Met ons team proberen we jongeren 
te empoweren en beter voor te bereiden 
op de maatschappij en het werkveld. 
Vaak hebben ze meer nodig dan alleen 

onderwijs, en wij mogen dat bieden. 
Door mensen te zien, tijd te nemen en te 
erkennen ontstaan er mooie processen. 
Onlangs ben ik ook innovatiedocent 
geworden. Mijn doel is om het onderwijs 
beter te laten aansluiten bij de individuele 
behoefte van de student. In een snel 
veranderende wereld geloof ik in 
persoonsgericht onderwijs als sleutel tot 
ontwikkeling. De komende twee jaar krijg 
ik de kans om te onderzoeken wat er nodig 
is om dit binnen onze ROC te integreren.

Daarnaast ben ik projectleider van Gam-
bia Vocational Empowerment Initia-
tive. Als onze subsidieaanvraag wordt 
goedgekeurd, zullen we de komende ja-
ren samenwerken om Gambia College te 
ondersteunen. Binnen dit project werken 
we, samen met verschillende partners, 
aan de opzet van vaardigheidsonderwijs 
bij Gambia College. Zo willen we jongeren 
in Gambia perspectief bieden op een 
betere toekomst.

Ook ben ik vrijwillig brandweerman. 
Daardoor ben ik niet meer actief als 
voetballer bij VV Ruurlo en koester ik 
mijn weekenden, vooral de zondagen, als 
familietijd. Toch blijft de geur van vers 
gemaaid gras en het veld iets magisch 
houden. Wie weet sta ik ooit weer eens op 
het veld.

Tot slot wil ik benadrukken dat ik dit verhaal 
nog vaak gebruik tijdens mijn lessen: 
ooit was ik beter dan Jasper Cillessen, 
ik won tenslotte de prijs, niet hij, maar 
uiteindelijk bewandelde hij het pad naar 
Oranje, terwijl ik hier sta om les te geven. 
Het is een treffend voorbeeld van hoe 
sport soms onverwacht kan uitpakken en 
hoe loopbanen op onverwachte manieren 
kunnen verlopen.

Heel even had ik de illusie dat ik mis- 
schien profvoetballer kon worden, een 
wereld waarin geld, status en prestaties 
centraal staan. En heel soms denk ik nog 
weleens: wat als... 

Maar uiteindelijk ben ik terechtgekomen 
op een plek waar ik écht van betekenis 
kan zijn. Van een geld-gedreven droom 
ben ik uitgekomen in een waarde- 
gedreven werkelijkheid. Wat ik nu doe  
als docent, begeleider en vrijwilliger 
geeft me oprechte voldoening, omdat ik 
dagelijks het verschil mag maken in het 
leven van talentvolle jongeren. En dat voelt,  
op een andere manier, misschien wel nóg  
betekenisvoller.

foto van Gerdi Oonk

foto’s van Gerdi Oonk
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Ook in 2025 wordt de Achterhoek weer 
overspoeld door jeugdig voetbaltalent uit 
de hele wereld. De Achterhoekse voetbal-
toernooien staan roodomrand op de voet-
balkalenders bij de topclubs in Europa, 
Afrika, Azië en Zuid-Amerika. Zij nemen 
met veel plezier de uitnodigingen aan om 
deel te nemen aan deze goed georgani-
seerde evenementen, die bekend staan 
om hun hoge voetbalniveau, mooie ac-
commodaties, uitstekende organisaties, 
Achterhoekse gemoedelijkheid en gast-
vrije karakter.

Sinds jaar en dag worden deze toernooien 
georganiseerd in de Achterhoek, maar he-
laas zijn er ook toernooien die de organi-
satie niet meer rond krijgen. In het najaar 
van 2024 gaf het Seesing Tournament in 
Zieuwent aan dat zij, door een gebrek aan 
gastgezinnen en vrijwilligers, met de or-
ganisatie van het Onder-12 toernooi zou-
den stoppen. Gelukkig was Longa’30 ge-
interesseerd om het stokje over te nemen. 
Daarom wordt met Pinksteren 2025 voor 
de eerste keer op sportpark De Treffer in 
Lichtenvoorde gestreden om de Olympia 
Talent Cup, nadat in Zieuwent twintig keer 
een internationaal toernooi werd georga-
niseerd.
In het voorjaar kwam er een onheilsbericht 
uit Terborg, want daar werd na 43 edities 

de stekker uit het oudste jeugdtoernooi 
van de Achterhoek getrokken, omdat een 
evenement van een dergelijke omvang fi-
nancieel niet langer haalbaar bleek. 

Daardoor blijven er nog vier Achterhoekse 
toernooien over, die elk op hun eigen ma-
nier, de Achterhoek weer op een bijzonder 
positieve manier op de kaart zetten. Tij-
dens het Pinksterweekend tussen 7 en 9 
juni wordt er afgetrapt in Ruurlo en Lich-
tenvoorde. Het PLUS Stam Karel Stegeman 
Toernooi wordt voor de 39e keer gehouden 
op de velden van vv Ruurlo en met teams 
uit zes verschillende landen heeft Ruurlo 
opnieuw een prachtig affiche voor teams 
met spelers onder 19 jaar. 

In Lichtenvoorde wordt op 7 en 8 juni voor 
het eerst de Olympia Talent Cup georga-
niseerd. Met de tips & tricks van buurman 
RKZVC op zak wist de nieuwe organisatie 
van dit toernooi een aantrekkelijk eerste 
deelnemersveld bijeen te roepen. Het en-
thousiasme van deze organisatie zorgt 
voor gespannen verwachtingen voor de 
toekomst, mede vanwege de grote groep 
sponsors die de Olympia Talent Cup een 
bijzonder warm hart toedragen.

Een week later is sportpark Den Elshof in 
Groenlo voor de 35e keer het decor voor 

het Internationaal Marveld Toernooi voor 
spelers onder de 15 jaar. Daar zijn FC Bar-
celona en Real Madrid de grote namen 
naast de traditionele top drie van Neder-
land, Ajax, Feyenoord en PSV. Ook bij dit 
toernooi zullen de scouts uit binnen- en 
buitenland met hun notitieboekjes langs 
de lijn staan om de grote voetbaltalenten 
te bekijken en te beoordelen als ze getest 
worden op het hoogste niveau.

Op 22, 23 en 24 augustus 2025 organiseert 
FC Zutphen voor de negende keer hun On-
der 13 toernooi. De afgelopen zeven jaar 
was SallandElectronics hoofdsponsor, 
maar op 24 april is de nieuwe naamgever 
van dit toernooi bekend gemaakt. Vanaf 
die datum is de naam: Seesing Flex U13 
Tournament. Eind mei, na het ter perse 
gaan van dit magazine, is het volledige 
deelnemersveld bekend gemaakt.

Ingrediënten genoeg om ook in uw agen-
da deze data te markeren en de jeugdi-
ge talenten te bewonderen. Xavi Simons, 
Noa Lang, Matthijs de Ligt, Cody Gakpo 
vertoonden op jonge leeftijd hun kunsten 
in de Achterhoek net als internationale 
sterren zoals Kai Havertz, Phil Foden of 
Bukayo Saka.

De Achterhoek wordt overspoeld door 
jeugdig voetbaltalent

PLUS Stam Karel Stegeman Toernooi - Ruurlo - O19    7-8-9 juni 2025   39e editie 

Deelnemers: AC Horsens, Silkeborg IF, Vejle Boldklub (allen Denemarken), Kalmar FF, Mjällby AIF (beiden 
Zweden), AS Trencin (Slowakije), Zaglebie Lubin (Polen), De Graafschap, PEC Zwolle, Willem II , VV Ruurlo O21 
en JVOZ (allen Nederland). 

 Olympia Talent Cup - Lichtenvoorde - O12      7-8 juni 2025    1e editie 

Deelnemers: RSC Anderlecht, KRC Genk (beiden België), Lille OSC (Frankrijk), PAOK Saloniki (Griekenland), 
Sparta Praag (Tsjechië), Ajax, AZ, De Graafschap, PSV, Longa’30 (allen Nederland).
 

Marveld Toernooi - Groenlo - O15        13-14-15 juni 2025     35e editie 

Deelnemers: Lille OSC (Frankrijk), Borussia Mönchengladbach (Duitsland), FC Barcelona, Real Madrid, (bei-
den Spanje), Botafogo, Palmeiras (beiden Brazilië), Right to Dream Ghana (Ghana), PSV, Ajax, Feyenoord, FC 
Twente/Heracles, Grol (allen Nederland).
 

Seesing Flex U13 Tournament - Zutphen - O13       22-23-24 augustus 2025    9e editie 

Deelnemers (tot nu toe): Bayer 04 Leverkusen (Duitsland), Chelsea, Aston Villa (beiden Engeland), Club 
Brugge (België), AZ, FC Zutphen (beiden Nederland). 
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Terugkeer na 8 jaar

Het toeval wil dat aan deze edi-
tie van het toernooi twee clubs, 
Willem II en AS Trencin deelne-
men die terugkeren na een afwe-
zigheid van acht jaar. Beide clubs 
waren voor het laatst in 2017 in 
Ruurlo actief, waarbij AS Trencin 
als achtste en Willem II als ne-
gende eindigde en zich daardoor 
niet wisten te kwalificeren voor de 
uitgave van 2018.
 
Carrière in het betaalde voetbal
 
Willem II en AS Trencin zijn dus 
dit jaar opnieuw van de partij. 
Wat is er geworden van de spe-
lers die in 2017 als laatsten hun 
clubs in Ruurlo hebben vertegen-
woordigd? Zijn er spelers bijvoor-
beeld doorgebroken in het be-
taalde voetbal? We zijn voor u in  
de archieven gedoken en wisten 
volgende informatie op te duiken.

Willem II
 
Niels van Berkel, Ouail El Me-
rabet, Justin Ogenia en Luuk 
Wouters hebben na hun perio-
de in het jeugdvoetbal onder-
dak weten te vinden bij een BVO. 
Van Berkel en Wouters staan on-
der contract bij clubs uit de Ere-
divisie.
  
Eerstgenoemde bij Willem II, 
dat hem overigens de tweede 
helft van dit seizoen heeft ver-
huurd aan VVV-Venlo en Wou-
ters speelt bij RKC Waalwijk. 
El Merabet speelt op het hoogste 
niveau in Marokko, bij Moghreb 
Atlético Tétouan en Ogenia, die 
acht keer het nationale tricot van 
Curacao droeg, komt in de Keuken 
Kampioen Divisie voor Helmond 
Sport uit.

AS Trencin
 
Van Miroslav Gono, Jakub Ka-
dak, Milan Kvocera, Luboslav 
Levai, Matus Rusnak en Adri-
an Slavík spelen Kadak, Rusnak 

en Slavík op het hoogste niveau 
in drie verschillende landen.  
Kadak komt in Zwitserland uit voor 
FC Luzern, Rusnak speelt in Tsje-
chié bij FC Banik Ostrava en Slavík 
in Slowakije bij Zeleziarne Podbre-
zova.
 
De overige drie spelen in Slowa-
kije in de MONACObet Liga, niveau 
2. Gono bij FC Vion Zlate Moravce, 
en Levai en Rusnak beiden bij MSK 
Puchov. 

Kadak heeft in november 2023 zijn 
eerste interland voor Slowakije 
gespeeld en is daarna langdurig 
uit de roulatie geweest vanwege 
een ernstige knieblessure. Voor-
dien speelde hij 29 interlands voor 
diverse jeugdselecties. Ook Gono, 
Levai, Slaviík en Rusnak hebben 
respectievelijk 20, 12, 2 en 3 inter-
lands voor Slowaakse jeugdteams 
in diverse leeftijdscategorieën 
gespeeld.
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Tijdens het toernooiweekend zijn zo’n 30 
scheidsrechters en assistent-scheidsrech-
ters in de weer om de totaal 42 wedstrijden in 
goede banen te leiden. Twee leden van onze 
vereniging, Kyon Kisters en Stijn Loois, maken 
deel uit van dit scheidsrechterscorps. In de 
aanloop naar dit toernooi spraken wij hen.

Wat is jullie rol dit jaar tijdens het toernooi?

Kyon: Ik ben dit jaar drie dagen lang assis-
tent-scheidsrechter op dit toernooi. Daarnaast 
zijn wij ook de gastheren van alle (assistent-)
scheidsrechters. Ten slotte kennen wij de ac-
commodatie het best, maar het clubje scheids-
rechters raakt ook steeds bekender hier in 
Ruurlo.

Stijn: Naast het feit dat ik als scheidsrechter 
actief ben, verricht ik dezelfde facilitaire taken 
als Kyon. 

Hoe zijn jullie bij de club beland en waar zijn 
jullie binnen de club zoal mee bezig?

Kyon: Ik kwam vijf jaar geleden in Ruurlo wo-
nen toen ik een kans zag om wedstrijden te 
fluiten bij een leuke club. Inmiddels heb ik 
de diploma’s als scheidsrechter en assis-
tent-scheidsrechter behaald, waardoor ik he-
laas minder beschikbaar ben voor de club. Ik 
probeer nog wel zo vaak mogelijk te komen 
kijken naar thuiswedstrijden van het eerste 
elftal.

Stijn: Ik ben op m’n vierde begonnen met voet-
ballen bij VV Ruurlo. Toen ik dertien was, ben ik 
naast voetballen begonnen met fluiten bij de 
jongste jeugd. Dat vond ik verrassend leuk, dus 
ben ik dat blijven doen. Tot en met de JO19 heb 
ik gevoetbald en nu fluit ik alleen nog maar. 
In het weekend vooral voor de KNVB, en soms 
ook nog bij VV Ruurlo. Zo blijf ik toch betrokken 
bij de club.

We werken nog niet zo lang met assistent- 
scheidsrechters. Wat vinden jullie daarvan?

Stijn: Ik denk dat we een goeie stap hebben 
gezet door nu te werken met neutrale assis-
tent-scheidsrechters. Eerst vlagden meestal 
de teamleiders, en dat deden ze altijd met veel 
inzet. Met vaste assistenten merk je toch dat 
je als scheidsrechter net wat meer steun hebt 
tijdens de wedstrijd. Het komt allemaal wat 
professioneler over, en omdat die assistenten 
wekelijks op niveau vlaggen, werk je gewoon 
wat makkelijker samen en kun je duidelijker 
beslissingen nemen.

Kyon: Naast hetgeen Stijn terecht opmerkt 
m.b.t. het niveau van de arbitrage is de groep 
scheidsrechters aanzienlijk groter. Bovendien 
kennen wij ze allemaal en dat brengt ook meer 
gezelligheid. 

Hoe is de onderlinge sfeer in het scheidsrech-
terscorps tijdens het toernooi? 

Kyon: Zoals ik al zei kennen wij veel jongens  
al goed. Je ziet elkaar vaker, bij wedstrijden, 
bij de scheidsrechtersvereniging of op bijeen-
komsten. Zeker op zo’n toernooi is het leuk om 

Arbitrage met  Ruurlo’s tintje
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drie dagen samen de wedstrijden te leiden. Van 
concurrentie is op dit toernooi geen sprake. 
Iedereen gunt elkaar bij wijze van spreken de 
finale

Stijn: Helemaal met Kyon eens, er is onderling 
altijd een gezellige sfeer. Omdat  de meesten 
elkaar al langer kennen, komen ze elk jaar 
weer graag terug om te fluiten. Je spreekt el-
kaar door het jaar heen niet heel vaak, maar 
als je elkaar weer ziet op het toernooi, is het 
meteen gezellig. Iedereen is er met hetzelfde 
doel: een goede wedstrijd neerzetten en ple-
zier hebben. Ook ik merk eigenlijk niks van 
concurrentie.

Wat zijn jullie ambities in de scheidsrechterij?

Stijn: Mijn ambitie is om als scheidsrechter 
stap voor stap een wat hoger niveau te halen 
dat goed bij me past. Ik fluit nu in de 3e klasse 
en wil me graag blijven ontwikkelen. Dit sei-
zoen heb ik al een paar keer in de 2e klasse 
gefloten. Het lijkt me mooi om daar vaker wed-
strijden in te leiden.

Kyon: Ik heb al mooie wedstrijden gehad en 
hoop dat er nog vele volgen. Op dit moment is 
het mijn ambitie om in de derde divisie te as-
sisteren. Daarnaast zouden wij het allebei heel 
leuk vinden om een keer samen een wedstrijd 
te leiden, wellicht al komend seizoen.

Kyon Kisters

Stijn Loois



36

LOONWERK
BESTRATINGEN

GRONDVERZET
SLOOPWERKEN

MILIEUSTRAAT
ASBESTSANERING

CONTAINERVERHUUR

OPENINGSTIJDEN

ALTIJD EEN
PASSENDE

OPLOSSING

MILIEUSTRAAT

CONTACT
OPNEMEN?

MA - VR
ZA

07.30 - 16.30 UUR
08.00 - 13.00 UUR

ADRES
SLOOTSDIJK 21
7261 SB RUURLO

0573 - 49 12 51
WWW.STURRISRUURLO.NL
INFO@STURRISRUURLO.NL

www.deprijshamer.nl

winterswijk

Openingstijden
Ma.- Do. + Za. van 9:00 tot 18:00 uur
Vrijdags van 9:00 tot 21:00
Open zondagen van 10:00 tot 17:00 uur

Kottenseweg 90
7101 JS Winterswijk
0543 531836
info@deprijshamer.nl

Ook op onze website Mega aanbiedingen kijk snel op:

de grootste restant en
partijen koopjeshal van de Achterhoek
de grootste restant en
partijen koopjeshal van de Achterhoek

www.deprijshamer.nl

Neem ook eens 
een kijkje bij onze
SPORTOUTLET

keuze uit o.a.

www.deprijshamer.nl

winterswijk

Openingstijden
Ma.- Do. + Za. van 9:00 tot 18:00 uur
Vrijdags van 9:00 tot 21:00
Open zondagen van 10:00 tot 17:00 uur

Kottenseweg 90
7101 JS Winterswijk
0543 531836
info@deprijshamer.nl

Ook op onze website Mega aanbiedingen kijk snel op:

de grootste restant en
partijen koopjeshal van de Achterhoek
de grootste restant en
partijen koopjeshal van de Achterhoek

www.deprijshamer.nl

Neem ook eens 
een kijkje bij onze
SPORTOUTLET

keuze uit o.a.

www.deprijshamer.nl

winterswijk

Openingstijden
Ma.- Do. + Za. van 9:00 tot 18:00 uur
Vrijdags van 9:00 tot 21:00
Open zondagen van 10:00 tot 17:00 uur

Kottenseweg 90
7101 JS Winterswijk
0543 531836
info@deprijshamer.nl

Ook op onze website Mega aanbiedingen kijk snel op:

de grootste restant en
partijen koopjeshal van de Achterhoek
de grootste restant en
partijen koopjeshal van de Achterhoek

www.deprijshamer.nl

Neem ook eens 
een kijkje bij onze
SPORTOUTLET

keuze uit o.a.

www.deprijshamer.nl

winterswijk

Openingstijden
Ma.- Do. + Za. van 9:00 tot 18:00 uur
Vrijdags van 9:00 tot 21:00
Open zondagen van 10:00 tot 17:00 uur

Kottenseweg 90
7101 JS Winterswijk
0543 531836
info@deprijshamer.nl

Ook op onze website Mega aanbiedingen kijk snel op:

de grootste restant en
partijen koopjeshal van de Achterhoek
de grootste restant en
partijen koopjeshal van de Achterhoek

www.deprijshamer.nl

Neem ook eens 
een kijkje bij onze
SPORTOUTLET

keuze uit o.a.

www.deprijshamer.nl

winterswijk

Openingstijden
Ma.- Do. + Za. van 9:00 tot 18:00 uur
Vrijdags van 9:00 tot 21:00
Open zondagen van 10:00 tot 17:00 uur

Kottenseweg 90
7101 JS Winterswijk
0543 531836
info@deprijshamer.nl

Ook op onze website Mega aanbiedingen kijk snel op:

de grootste restant en
partijen koopjeshal van de Achterhoek
de grootste restant en
partijen koopjeshal van de Achterhoek

www.deprijshamer.nl

Neem ook eens 
een kijkje bij onze
SPORTOUTLET

keuze uit o.a.

www.deprijshamer.nl

winterswijk

Openingstijden
Ma.- Do. + Za. van 9:00 tot 18:00 uur
Vrijdags van 9:00 tot 21:00
Open zondagen van 10:00 tot 17:00 uur

Kottenseweg 90
7101 JS Winterswijk
0543 531836
info@deprijshamer.nl

Ook op onze website Mega aanbiedingen kijk snel op:

de grootste restant en
partijen koopjeshal van de Achterhoek
de grootste restant en
partijen koopjeshal van de Achterhoek

www.deprijshamer.nl

Neem ook eens 
een kijkje bij onze
SPORTOUTLET

keuze uit o.a.



Karel Stegeman Toernooi
PLUS STAM2025 37

Zoals elk evenement kan ook het PLUS 
Stam Karel Stegeman Toernooi niet wor-
den georganiseerd zonder de steun van 
een grote groep sponsoren. Het spreekt 
daarom voor zich dat de organisatoren 
van dit toernooi veel dank verschuldigd 
zijn aan alle sponsoren die jaarlijks hun 
steentje bijdragen om dit geweldige in-
ternationale evenement mogelijk te 
maken. Sturris Loonwerk VOF is één van 
deze vele sponsoren. Sturris is al een 
aantal jaren groepssponsor op ons toer-
nooi en is daarnaast voor onze vereni-
ging shirtsponsor van meerdere teams en 
bordsponsor.

Redenen genoeg om deze sponsor op 
deze plaats nader in de schijnwerpers 
te plaatsen. Sturris Loonwerk VOF is ge-

Geen toernooi zonder Sponsoren

vestigd aan Slootsdijk 21 in Ruurlo en is 
al vele jaren gespecialiseerd in het ver-
richten van professioneel en effectief 
loonwerk voor de agrarische sector. Niet 
alleen boeren, maar ook particulieren en 
bedrijven kunnen op Sturris rekenen als 
het gaat om bestratingen, grondwerk, as-
bestsanering en het afhalen of leveren 
van grond, zand en gebroken puin.

Sturris beschikt over een milieustraat 
voor het storten van uw afval (bouw- en 
sloopafval/grof huishoudelijk, beton- en 
steenpuin, snoeihout, b- en c-hout, as-
besthoudend en isolatiemateriaal). Voor 
grote hoeveelheden afval kunt u bij Stur-
ris ook terecht voor het plaatsen van ver-
schillende soorten/maten containers.
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eerste elftal presteert al jaren op niveau 
in de derde klasse van het zondagvoetbal, 
waarmee het een sportief boegbeeld is 
voor jong en oud.

De groei van het dames- en meisjesvoetbal 
is opvallend positief: steeds meer meiden 
weten de weg naar het veld te vinden, wat 
zorgt voor een frisse dynamiek binnen 
de club. Ook bij de jongste jeugd is er 
sprake van aanhoudende aanwas, wat de 
basis legt voor een gezonde toekomst. 
De actieve veteranen in de 45+ klasse 
bewijzen bovendien dat voetbal bij VV 
Ruurlo voor iedereen is, ongeacht leeftijd.
Een jaarlijks hoogtepunt is het Karel 
Stegeman Jeugdtoernooi. Tijdens dit 
internationale toernooi strijden talentvolle 
teams uit binnen- en buitenland op hoog 
niveau, maar minstens zo belangrijk is de 
unieke verbroedering: spelers verblijven 
bij gastgezinnen in Ruurlo, waardoor 
vriendschappen en mooie herinneringen 
ontstaan die verder reiken dan het 
voetbalveld.

Onze toekomst krijgt bovendien een 
enorme extra impuls met de komst 
van een nieuwe sporthal op sportpark 
’t Rikkelder. De gemeenteraad van de 
gemeente Berkelland heeft besloten 
dat de bouw van een nieuwe sporthal 
in Ruurlo zal gaan plaatsvinden op 
Sportpark ’t Rikkelder. Deze moderne 
accommodatie biedt straks een nieuwe 
kantine, prachtige kleedkamers en een 
tribune, waarmee het sportpark klaar 
is voor de volgende generatie sporters. 
Met deze ontwikkelingen blijft VV Ruurlo 
een bruisend middelpunt in het dorp, 
waar sportiviteit, saamhorigheid en 
plezier hand in hand gaan. En juist de 
daarbij benodigde samenwerking met 
de binnensportverenigingen gaat zorgen 

voor een nieuwe en frisse wind. En ja, 
zeker zien wij ook de mogelijke nadelen 
van het samen moeten delen. Maar in 
het ontwerp en in de realisatie gaan wij 
ons best doen om de cultuur van de VV 
Ruurlo duidelijk terug te laten komen in 
de kantine en de kleedkamers. 

Ook zijn wij ervan overtuigd dat het 
sportpark door steeds meer sporters van 
alle leeftijden gebruikt gaan worden. Wij 
willen ervoor zorgen dat ons sportpark 
een voorbeeld gaat worden van een vitaal 
sportpark voor alle sporters in Ruurlo, 
jong en oud. 

Maar de sporthal staat er nog niet zomaar. 
We gaan nu een volgende belangrijke fase 
in. Het is allereerst belangrijk om het plan 
verder uit te werken zodat wordt voldaan 
aan de behoeften van alle betrokkenen 
en het beschikbare budget, om daarna 
het aanbestedingstraject te starten. 
Hierbij wordt de gemeente opdrachtgever 
en zal hierbij nauw samenwerken met 
Stichting Beheer Sportpark ’t Rikkelder. 
Samen zullen we ervoor zorgen dat alle 
betrokkenen kunnen participeren, om zo 
het traject snel en soepel te laten verlopen. 
Een spannende en belangrijke tijd dus 
voor onze vereniging. We verwachten op 
dit moment niet dat de nieuwe sporthal 
invloed heeft op onze 40ste editie van het 
KST, maar het zal zeker belangrijk zijn om 
ook de wensen en eisen van ons toernooi 
mee te nemen in het ontwerp. 

Maar nu eerst genieten van het 39ste Plus 
Stam Karel Stegeman toernooi!

Henry Meutstege
Voorzitter VV Ruurlo
 

De voorzitter spreekt

Het komende Plus Stam Karel Stegeman 
Toernooi zal het laatste toernooi zijn waar 
ik officieel als voorzitter van de VV Ruurlo 
zal optreden. Na 8 jaar voorzitterschap zal 
ik komende najaar mijn voorzittershamer 
overdragen, aan een waardig opvolger. 
We hebben nog geen goede kandidaat 
bereid gevonden, maar er lopen 
gesprekken en ik hoop daar binnenkort 
meer over te kunnen vertellen. Elk jaar 
van mijn voorzitterschap heb ik met 
veel plezier en met een gevoel van trots 
het toernooi mogen openen en aan het 
eind de prijsuitreiking mogen verrichten. 
En het is al vaak gezegd, juist door het 
enthousiasme van al die gastgezinnen is 
het elk jaar opnieuw een feest. Dit jaar 
hebben we de 39ste editie, wat betekend 
dat we volgend jaar onze 40ste editie 
hopen te organiseren. Een enorme 
mijlpaal waar we als VV Ruurlo trots op 
mogen zijn. 

Voetbalvereniging Ruurlo kijkt met 
vertrouwen en trots naar de toekomst. 
Met een stabiel ledenaantal van ruim 
700 leden, een rijke historie van meer 
dan 90 jaar en het 100-jarig jubileum in 
zicht, vormt de vereniging een onmisbare 
schakel in het dorpsleven van Ruurlo. Ons 
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De beide schetsen die je hierboven ziet zijn voorstellen/impressies hoe het eruit zou kunnen gaan zien.



INFO:  DeSignR Graphix | Roy All Photography

Het ontwerp, lay-out en opmaak van deze Toernooikrant
is geheel verzorgd door DeSign R Graphix. 

DeSign R Graphix staat ook voor U klaar om o.a. 
uw logo, complete huisstijl, brochure of een advertentie 
te ontwerpen of te restylen. 

Graag geef ik u tips voor een goede drukkerij. 
Voor elke opdracht ga ik graag in gesprek waarbij 
U uw wensen kenbaar kunt maken.

Voor gecompliceerde grafische opdrachten werk ik samen 
met SKYMACK unit, het bedrijf hee� meer expertise 
met o.a. digitale vormgeving. Ik breng u gaarne in contact.
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opdrachten. R.A.P. beschikt over professionele camera 
uitrusting [Canon 6D] en belichting apperatuur.

DeSign R Graphix verzorgt uw grafische opdracht 
tegen een aantrekkelijke prijs
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r.manuhutu@upcmail .nl
06 3169 8448
7206 AS   Zutphen
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Vormgeven en fotograferen als hobby

verzorgen natuurlijk. Toen kwam het mo-
ment dat FC Zutphen het U13 toernooi van 
Vorden ging overnemen. 

Ik heb toen voorgesteld om namens deze 
commissie alle vormgeving ervan te ver-
zorgen. Van het logo tot de entreekaar-
ten tot de vlaggen en wat er dan ook ge-
maakt moest worden. Ik wilde graag dat 
het toernooi een mooie uitstraling zou 
krijgen in hun uitingen.

Hoe kwam jij in de picture om het maga-
zine van het PLUS Stam toernooi te ver-
zorgen?

Na een aantal jaren de vormgeving te 
hebben gedaan voor het U13 toernooi 
kwam Hans Schurink via via bij mij om het 
magazine te verzorgen voor het toernooi 
van vv Ruurlo. Ik was natuurlijk heel druk 
met het toernooi van FC Zutphen, maar 
omdat die in een latere periode gehou-
den wordt durfde ik de uitdaging wel aan.

Ben je inmiddels ook al bij het toernooi 
wezen kijken en wat vond je ervan?

Helaas kon ik er in 2024 niet bij zijn, want 
ik was in dezelfde periode op vakantie. 
Wel heb ik voor die tijd het magazine af 
kunnen maken. Dit jaar is het zeker de 
bedoeling om weer een kijkje te nemen 
bij het toernooi. Het is wel een groot ver-
schil, een toernooi voor U13 talenten of 
U18 talenten, De hardheid van het toer-
nooi is wel vergelijkbaar. Het niveau is 
door het internationale karakter ook hoog 
en dus vergelijkbaar. Ik hoop dat ik nog 
een aantal jaren het magazine voor het 
Plus Stam Karel Stegeman Toernooi mag 
maken. Vooral de samenwerking met de 
organisatie bevalt mij heel goed en is fijn 
om daarmee te werken.

Hopelijk ook dit jaar weer een geslaagd 
toernooi en veel leesplezier met het Ma-
gazine!

|23|24|25|
AUGUSTUS

Sportpark ‘t Meijerink
 Meijerinkpad 1 

7207 ED ZUTPHEN

Sportpark ‘t Meijerink
 Meijerinkpad 1 

7207 ED ZUTPHEN

Ook dit jaar zijn de  
voetbaltalenten U13 jaar bij 

FC Zutphen te zien!

Sinds 3 jaar wordt de lay-out en vorm-
geving van het magazine gedaan door  
DeSignR Graphix het eenmans bedrijfje 
van Roy Manuhutu uit Zutphen. We spra-
ken hem wat hij nog meer doet en hoe 
het bevalt om het magazine te maken.

Je komt uit Zutphen, doe je daar ook het-
zelfde voor de plaatselijke FC?

Heel in het begin, in de tijd dat mijn jong-
ste zoon nog speelde bij FC Zutphen, 
merkte ik dat er behoefte was aan een 
meer consistente vormgeving bij alle ui-
tingen van FC Zutphen. Ik heb mijzelf toen 
aangeboden om daar iets aan te doen. 

Samen met nog een paar leden  van FC 
Zutphen zijn we toen een commissie 
gaan vormen om de huisstijl van FC Zutp-
hen in kaart te brengen en opnieuw vorm 
te geven. Digitaal en qua drukwerk was 
bijvoorbeeld het logo verschillend van de 
kleuren van het shirt. Wij hebben daar als 
commissie een logo met de juiste kleuren 
van gemaakt. 

Hoe komt het dat jij je zo wil inzetten om 
de vormgeving te verzorgen?

Ik ben van beroep omgeschoold van fa-
brieksarbeider naar grafisch vormgever. 
Ik heb dus op latere leeftijd van mijn hob-
by mijn beroep weten te maken. Daarbij 
komt mijn andere hobby ook goed van 
pas, het fotograferen. 

FC Zutphen kreeg in die periode ook een 
geweldig mooi nieuw sportcomplex, waar 
een professionele vormgeving goed bij 
past. Voor de vereniging is het ook handig 
dat iemand dat als vrijwilliger gratis kan 
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Hoofd sponsor Plus Stam
Beste lezers,

Wij zijn al langer trotse sponsor van het 
Karel Stegeman Toernooi, en nu zelfs 
hoofdsponsor van dit prachtige toernooi.

Wij vinden het heel mooi om onze naam 
hieraan te verbinden, want het Karel 
Stegeman Toernooi staat voor waar de 
Achterhoek om bekend staat: gezelligheid 
en saamhorigheid. 

Dit willen wij ook met onze winkel 
dagelijks uitdragen. Maar ook is het een 
toernooi en daarbij hoort competitie. 
Ook dit past mooi bij onze winkel. Wij 
houden ook van competitie. Zo zijn we 2e 
geworden met de beste PLUS verkiezing 
van Nederland, hebben wij de beste 
Kruidenierswaren afdeling van Nederland 
en zijn we respectievelijk 2e met de kassa 
afdeling en 3e met de vleeswarenkaas 
afdeling geworden.
Eén van de belangrijkste pijlers van de 
winkel is lokaal. Dit betekend dat we 
graag de vereniging en bedrijven in 
het dorp willen ondersteunen of mee 
samenwerken. En dat is ook terug te 
zien in de winkel met heel veel lekkere 
producten uit de achterhoek. Wij hebben 
heel veel lokaal assortiment waar we trots 
op zijn. Zo hebben we appels en peren 
van Horstink, wijn van de Achterhoekse 
wijnbouwers, asperges van Asselman, 
kaas en zuivel van Daalwiek, eieren 
van Wegdam en een zeer uitgebreid 
assortiment ijs van Dommerholt. 

Naast alle sponsoring die wij doen, is de 
eigenaar van PLUS Stam ook voorzitter 
van de STAR (Stichting Toeristische 
Activiteiten Ruurlo). Onder deze stichting 
vallen het VVV-kantoor en het doolhof. 
Daarom wordt er op deze pagina ook 
verteld wat het mooie Ruurlo allemaal te 

bieden heeft. Dit is in het Engels om ook 
aan onze buitenlandse bezoekers te tonen 
hoe mooi ons dorp is.

Bij de Achterhoek hoort uiteraard ook 
een lekker biertje drinken en dit doen we 
samen. Daarom hebben wij sinds kort ook 
een echt Reurls biertje gebrouwen. En ook 
dit doen we met elkaar en lokaal. Het bier 
is gebrouwen bij Brouwersnos in Groenlo, 
de hop komt uit Zieuwent, de mout van 
de Heikamp en de peer van Horstink. Het 

Stam
De                   supermarkt van de Achterhoek!gezelligste

bier is samen met de horeca tot stand 
gekomen en is daar dan ook verkrijgbaar. 
Maar naast dat het lokaal is, smaakt 
hij ook heel goed en is het nu ook al te 
koop in diverse plekken buiten Reurle 
en uiteraard ook in de kantine van deze 
prachtige voetbalclub

Wij wensen iedereen een heel fijn 
toernooi toe,

Team PLUS Stam

Dear footballers and visitors of the PLUS 
Stam Karel Stegeman soccer tournament,

In addition to this beautiful international 
soccer tournament, Ruurlo has a lot to 
offer in terms of recreation. Whether you 
are looking to explore some local culture 
and the stunning nature before or after 
watching the football matches, we invite 
you to visit our tourist information office 
(VVV Ruurlo).

Ruurlo offers so much that it’s impossible 
to summarize it all in one message. 
Therefore, we invite you to come and 
visit the VVVRuurlo. The staff at this 
tourist information office are pleased to 
welcome you and provide information on 
all the activities you can enjoy in Ruurlo 
for an unforgettable experience.

Here’s a glimpse of what Ruurlo  
has to offer:

Doolhof Ruurlo
Get lost in Europe’s largest hedge maze. 
It’s a challenge for both young and old 

to find their way to the lookout tower. 
Along the way, you will have a laugh at 
the funhouse mirrors and there’s a word 
puzzle for those who like to puzzle. 
doolhofruurlo.nl 

Ruurlo Castle
Visit Museum MORE and discover one 
of the most beautiful museums in the 
Achterhoek. Nestled among a varied 
and rich landscape, with a mystical 
atmosphere and idyllic spots deep 
in the Achterhoek, lies Ruurlo Castle. 
Since 2017, it has been a museum 
showcasing the work and life of the 
great modern realist artist Carel Willink.  
museummore-kasteelruurlo.nl 

Liefdespad
This is the trail of love, an approximately 5 
km long walking trail. It’s a trail where love 
for various themes is expressed through 
art, experience, and technology. In the 
beautiful landscape of the Achterhoek, 
you will be pleasantly surprised by 
the expression of emerging talent and 
renowned artists. Discover the love for the 

Achterhoek. Discover the Path of Love.
liefdespad.nl 

De Meene Swimming Pool
A saltwater outdoor swimming pool with 
three pools: a toddler pool, a recreational 
pool, and a deep pool. The pool features 
a beautiful sunbathing area and outdoor 
play equipment. The main attraction at 
the swimming and recreation park is the 
double racing slide with timing. With its 
11-meter height and 65-meter length, this 
slide is unique. zwembad-demeene.nl 

The VVV Ruurlo, the Maze, and the 
Liefdespad are entirely run by volunteers, 
which is characteristic of the close-
knit community of Ruurlo. Many people 
volunteer and are involved in community 
activities. Everyone is proud of this 
beautiful village, and we would love to 
share it with everyone. So, come visit VVV 
Ruurlo at Kerkplein 2 and get informed. 

More information is also available at 
vvvruurlo.nl.
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SPONSOREN  BEDANKT!

Vormgeving-opmaak

   DeSignR Graphix (Roy Manuhutu)

Eindredactie

   Hans Schurink

Advertenties-Acquisitie: 

   Joeri Sprukkelhorst 

Druk

   Drukwerkdeal

 VV Ruurlo
 Sportpark ‘t Rikkelder

 Fürstenauerstraat 2

 7261 PE Ruurlo

              0573-452303

           info@vvruurlo.nl

           vvruurlo.nl
:

:t

e

@KST_Ruurlo

@karelstegemantoernooi

karelstegemantoernooi.nl
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Werken in de techniek?

...voor al onze vacatures.
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...sportkledingwerkkledingmokkent-shirts&more... 

Textieldruk
www.textieldrukruurlo.nl

WAT TE  BEDRUKKEN?


